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Protokół Nr I/10 
z I  Sesji Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 15 grudnia 2010 r. 
 
 
 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miasta 
Listy obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 
Porządek obrad: 
  1.  Otwarcie Sesji. 
  2.  Wręczenie nowo wybranym radnym przez Przewodniczącego Miejskiej 

Komisji Wyborczej zaświadczeń o wyborze. 
  3. Złożenie ślubowania przez radnych. 
  4. Stwierdzenie „quorum”. 
  5. Wybór przewodniczącego Rady Miejskiej Białogardu – druk A, 
 a) zgłaszanie kandydatów, 
 b) wybór komisji skrutacyjnej, 
 c) przeprowadzenie głosowania, 
 d) ogłoszenie wyników wyboru. 
  6. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady. 
  7. Wręczenie nowo wybranemu Burmistrzowi przez Przewodniczącego Miejskiej 

Komisji Wyborczej zaświadczenia o wyborze. 
  8. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Białogardu i wystąpienie Burmistrza. 
  9. Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Białogardu  – druk B i druk C, 
 a) zgłaszanie kandydatów, 
 b) wybór komisji skrutacyjnej, 
 c) przeprowadzenie głosowania, 
 d) ogłoszenie wyników wyboru. 
10. Ustalenie liczby członków stałych komisji Rady Miejskiej Białogardu –  druk 

G. 
11. Powołanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu – druk D. 
12. Wybór  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  Białogardu – 

druk E. 
13. Ustalenie  składów   osobowych  stałych  komisji Rady Miejskiej Białogardu – 

druk F: 
 a) Komisji Budżetu i Finansów, 
 b) Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska, 
 c) Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 
14. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Białogardu – druk H. 
15.  Sprawy organizacyjne Rady. 
16.  Wnioski, informacje i oświadczenia. 
17. Zamknięcie Sesji.     
 

 
 
Ad 1  Otwarcie Sesji. 

Sesję o godz. 10.00 Sesję otworzyła radna seniorka – Pani Krystyna 

Drachal-Mostek wypowiadając formułę: „Otwieram I Sesję Rady Miejskiej 

Białogardu kadencji 2010-2014”. 
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Ad 2  Wręczenie nowo wybranym radnym przez Przewodniczącego 

Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczeń o wyborze. 

Pan Marek Chamarczuk, Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w 
Białogardzie przekazał nowo wybranym radnym życzenia zrealizowania obietnic 
wyborczych. Następnie stosownie do art. 128 ustawy z dnia 16 lipca 1998r. – 
Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw dokonał 
wręczenia nowo wybranym radnym zaświadczeń o wyborze.  
 

 
Ad 3 Złożenie ślubowania przez radnych. 

Radna Seniorka – Pani Krystyna Drachal-Mostek poinformowała o  
przystąpieniu do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo wybranych radnych. 
Poprosiła najmłodszego wiekiem radnego, Pana Grzegorza Rudzika o odczytanie 
kolejno imienia i nazwiska poszczególnych radnych, powstanie każdego 
wyczytanego radnego i złożenie ślubowania wypowiadając słowo: „Ślubuję”. 
Można dodać zdanie: ”Tak mi dopomóż Bóg”.  

Radna Seniorka poprosiła wszystkich o powstanie i odczytała treść roty 
ślubowania, zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie gminnym:  
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.  

Najmłodszy wiekiem Radny odczytał kolejno z imienia i nazwiska radnych, 
a radni złożyli ślubowanie. 

Prowadząca podziękowała za złożenie ślubowania, informując, że Radni, 
którzy złożyli ślubowanie objęli mandat radnego Rady Miejskiej Białogardu 
kadencji 2010-2014.  
 

Ad 4 Stwierdzenie „quorum”. 

Radna Seniorka stwierdza, że według listy obecności było 21 radnych – 
Rada była władna do podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

Za zgodą Rady § 34 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza obrad Radna 
Seniorka powierzyła kierownikowi Biura Rady Miejskiej, Małgorzacie Zimmer. 
 

Ad 5 Wybór przewodniczącego Rady Miejskiej Białogardu – druk A, 

 Prowadząca obrady poinformowała, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o 
samorządzie gminnym Rada wybiera przewodniczącego bezwzględną większością 
głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, w głosowaniu 
tajnym.  
 a) zgłaszanie kandydatów, 

G.Rudzik – w imieniu Klubu SLD zgłosił radnego Józefa Leszczyka, który wyraził 
zgodę. 

K.Sęk – w imieniu Klubu PO zgłosił radnego Andrzeja Siwka, który wyraził zgodę. 
 
 b) wybór komisji skrutacyjnej, 
 
Następujący Radni zostali zgłoszeni do  składu Komisji Skrutacyjnej: 
1. Krzysztof Skoczyk, 
2. Jerzy Harłacz, 
3. Tadeusz Szwed, 
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4. Paweł Szyszlak. 
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 

Rada przegłosowała zgłoszony skład Komisji Skrutacyjnej: 
za-18, przeciw-0, wstrzymało się-0. 

 

 c) przeprowadzenie głosowania, 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, Tadeusz Szwed przeczytał treść 
protokołu nr 1/10 w sprawie trybu głosowania dotyczącego  wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Białogardu (w załączeniu). 
J.Leszczyk – stwierdził, że swoją kartę będzie miał czystą i wyłącza się z 

głosowania. 
A.Siwek – powiedział, że dla jasności sprawy nie będzie brał karty do głosowania 

i wyłącza się z głosowania. 
 Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał listę radnych a 
członek Komisji - Krzysztof Skoczyk rozdał karty do głosowania pomijając 
kandydatów. Przystąpiono do głosowania przez wrzucenie karty do urny w 
kolejności według listy obecności. 
 
 d) ogłoszenie wyników wyboru. 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przeczytał treść protokołu nr 2/10 w 
sprawie wyników głosowania dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady 
Miejskiej Białogardu. Protokół nr 2/10 i karty stanowią załącznik do protokołu 
Sesji. 
 Przewodniczącym Rady Miejskiej Białogardu został wybrany radny Józef 
Leszczyk w głosowaniu: za-14, przeciw-4, wstrzymało się-0. 
 

Rada podjęła uchwałę Nr I/1/10. 
 

 
Ad 6 Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady. 

 W tym miejscu nastąpiło przejęcie prowadzenia obrad przez wybranego 
Przewodniczącego Rady Miejskiej radnego Józefa Leszczyka. 
 Przewodniczący Rady podziękował za poparcie. Stwierdził, że to 
zobowiązuje do tego, aby klimat w radzie był właściwy, by współpraca wszystkich 
radnych była na właściwym poziomie. Przewodniczący Rady deklarował, że 
tworząc program wyborczy będzie starał się ująć wszystkie zagadnienia, które 
radni zawarli w swoich programach. Uważa, że radni są jedną rodziną. 
Wszystkich traktuje po głosowaniu tak jak przed nim.  Chce, aby radni spełnili 
swój obowiązek a po czterech latach Miasto zmieniło się zgodnie z marzeniami. 
 
Ad 7 Wręczenie nowo wybranemu Burmistrzowi przez Przewodniczącego 

Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczenia o wyborze. 

Pan Marek Chamarczuk, Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w 
Białogardzie zgodnie z art. 22 ustawy z dnia 20 czerwca 2002 r. o bezpośrednim 
wyborze wójta, burmistrza i prezydenta miasta dokonał wręczenia nowo 
wybranemu Burmistrzowi Białogardu zaświadczenia o wyborze. 
 
Ad 8 Złożenie ślubowania przez Burmistrza Białogardu i wystąpienie 

Burmistrza. 
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Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie. Burmistrz Elekt  
odczytał treść roty ślubowania, zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie 
gminnym:  
„Obejmując urząd burmistrza miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam 
wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla 
dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta.”  

Burmistrz wypowiedział słowo: „Ślubuję”, dodając zdanie: ”Tak mi dopomóż 
Bóg”.  

Zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym z chwilą złożenia 
wobec Rady Miejskiej Białogardu ślubowania nastąpiło objęcie obowiązków przez 
Burmistrza Miasta Białogardu - Krzysztofa Bagińskiego. 

Burmistrz – podziękował za zaufanie. Bardzo zależy, aby przez cztery lata 
można było podejmować decyzje w spokoju i na poziomie, żebyśmy zbudowali 
autorytet Rady Miasta. Burmistrz powiedział, że bardzo poważnie podchodzi do 
swoich obowiązków. Burmistrz chce przez te cztery lata wykonać wszystko co 
zostało zapisane. Chciałby, aby pochylić się blisko problemów mieszkańców, by 
je rozwiązywać. Burmistrz uważa, że radny Józef Leszczyk jako Przewodniczący 
Rady daje nadzieję na takie poprowadzenie rady, iż radni będą dumni, że są 
radnymi a Burmistrz, że jest Burmistrzem naszego pięknego Miasta. 

Przewodniczący Rady - zapewnił, że Rada będzie pomagała w realizacji 
programu Burmistrza Miasta. Przewodniczący Rady podziękował ustępującemu 
Burmistrzowi Zbigniewowi Raczewskiemu za dotychczasową pracę, jako 
wiceburmistrzowi i burmistrzowi. 

Z.Raczewski – podziękował za osiem lat wspólnej pracy na rzecz Białogardu. 
Życzył Burmistrzowi, aby tak samo zmieniał się Białogard i pogratulował wyboru.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pogratulował Burmistrzowi Miasta wyboru w demokratycznych 

wyborach. Ma nadzieję, że zwróci uwagę na mieszkalnictwo. Stwierdził, że 
poprzedni Burmistrz zrobił w budżecie taki bałagan. Jest przekonany, że jeśli 
obecny Burmistrz będzie współpracował z Radą to on nie będzie atakował. 
Radny powitał nowego Burmistrza i wyraził zadowolenie z powodu odejścia 
ustępującego Burmistrza. 

 

Ad 9 Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Białogardu  – druk B i 

druk C, 

 Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o 
samorządzie gminnym Rada wybiera wiceprzewodniczących bezwzględną 
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, w 
głosowaniu tajnym.  
 
 a) zgłaszanie kandydatów, 

T.Szwed  – zgłosił kandydaturę A.Siwka, który wyraził zgodę. 
S.Domański – zgłosił kandydaturę K.Drachal-Mostek, która wyraziła zgodę. 
K.Leś – zgłosiła kandydaturę J.Harłacza, który wyraził zgodę. 
 

 b) wybór komisji skrutacyjnej,  

 Przewodniczący Rady w związku z kandydaturę radnego J.Harłacza 
zaproponował 3-osobowy skład Komisji Skrutacyjnej dotychczas pracującej. 
Komisja Skrutacyjna pracowała w następującym składzie: 
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1. Krzysztof Skoczyk, 
2. Tadeusz Szwed, 
3. Paweł Szyszlak. 
 

 c) przeprowadzenie głosowania, 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, Tadeusz Szwed zapoznał z treścią 
protokołu nr 3/10 w sprawie trybu głosowania. 
 Następnie Przewodniczący Komisji odczytał listę radnych a członek Komisji 
K.Skoczyk rozdał karty do głosowania. Osoby kandydujące tj.: K.Drachal-Mostek, 
Jerzy Harłacz i A.Siwek nie pobrały karty do głosowania. Przystąpiono do 
głosowania przez wrzucenie karty do urny w kolejności według listy obecności. 
 
 

 d) ogłoszenie wyników wyboru. 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przeczytał treść protokołu nr 4/10 w 
sprawie wyników głosowania dotyczącego wyboru wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej Białogardu. Protokół nr 4/10 i karty stanowią załącznik do protokołu 
Sesji. 
 Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej Białogardu zostali wybrani 
następujący radni: 
1. Krystyna Drachal-Mostek – 15 głosami, 
2. Jerzy Harłacz  –   11 głosami, 
3. Andrzej Siwek - 11 głosami. 
 

Rada podjęła uchwałę Nr I/2/10. 
 

 

Ad 10 Ustalenie liczby członków stałych komisji Rady Miejskiej 

Białogardu –  druk G. 

Przedstawił: Przewodniczący Rady, który zgłosił wniosek o 5-osobowe składy. 

 

Przegłosowano projekt uchwały uwzględniający 5-osobowe składy 

komisji: za-20 (jednogłośnie). 

Rada podjęła uchwałę Nr I/3/10. 
 
 

Ad 11 Powołanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu – druk D. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 2 ustawy o 
samorządzie gminnym w skład komisji wchodzą radni, w tym przedstawiciele 
wszystkich klubów, z wyjątkiem przewodniczącego i wiceprzewodniczących Rady.  
Głosowanie jest jawne, obowiązuje zwykła większość głosów. Głosujemy przez 
podniesienie ręki.  

Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie kandydatów, wymagana jest 
zgoda kandydata.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – w imieniu Klubu Radnych „Niezależnych” zgłosiła radnego J.Harłacza.  
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K.Sosnowski – w imieniu Klubu Radnych „Białogardzianie” zgłosił radnego 
A.Adamczewskiego. 

G.Rudzik – w imieniu Klubu Radnych „SLD” zgłosił radnego P.Szyszlaka 
S.Purol – w imieniu Klubu Radnych „Porozumienie Samorządowe” zgłosił radnego 

S.Domańskiego. 
T.Szwed – w imieniu Klubu Radnych „PO” zgłosił radnego K.Sęka 
A. Milczarek – w imieniu Klubu Radnych „Porozumienie Samorządowe” zgłosił 

radnego S.Purola.  
K.Leś – w imieniu Klubu Radnych „Niezależnych” zmieniła kandydaturę J.Harłacza 

na D.Glinkę z uwagi na kolizję z funkcją wiceprzewodniczącego Rady. 
S.Purol – złożył rezygnację. 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 
 

Przegłosowano projekt uchwały:   za –21 (jednogłośnie). 
Rada podjęła uchwałę Nr I/4/10. 

 
 

Ad 12 Wybór  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  

Białogardu – druk E. 

Przedstawił: Przewodniczący Rady 

 
Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie kandydatów, wymagana jest 

zgoda kandydata.  
K.Sosnowski – zgłosił kandydaturę A.Adamczewskiego. 
T.Szwed – zgłosił kandydaturę Kamila Sęka. 
G.Rudzik – zgłosił kandydaturę P.Szyszlaka. 
 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na funkcję przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady zamknął listę. 
 
P.Szyszlak – zgłosił wniosek o 5 min. przerwy. 
Przewodniczący Rady - ogłosił 5 min. przerwy do godz. 11.40. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

1. Andrzej Adamczewski – 9 głosów, 
2. Kamil Sęk – 9 głosów, 
3. Krzysztof Szyszak – 3 głosów. 

 
Z uwagi na takie same ilości głosów radnych A.Adamczewskiego i K.Sęka 
przystąpiono do ponownego głosowania. 
Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

1. Andrzej Adamczewski – 10 głosów, 
2. Kamil Sęk – 9 głosów, 
wstrzymały się 2 osoby. 

 
W wyniku głosowania przewodniczący Komisji Rewizyjnej został radny Andrzej 
Adamczewski. 
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Przegłosowano projekt uchwały:  za–10,  przeciw-9, wstrzymało się–2. 
Rada podjęła uchwałę Nr I/5/10. 

 
 

Ad 13 Ustalenie  składów   osobowych  stałych  komisji Rady Miejskiej 

Białogardu – druk F:  

 a) Komisji Budżetu i Finansów, 

 b) Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska, 

 c) Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 

Przedstawił: Przewodniczący Rady 

 
Przewodniczący Rady - ogłosił 5 min. przerwy do godz. 12.10. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Siwek – proponował, aby przyjąć zasadę, że w każdej komisji jest 

przedstawiciel klubu. 
J.Harłacz – proponował, aby kandydaci, którzy zgłosili akces do więcej niż jednej 

komisji wybrali tylko jedną komisję. 
S.Domański – stwierdził, że to nie jest zgodne ze Statutem Miasta. 
A.Milczarek – prosił o 5 min. przerwy do godz. 12.30.  
 
Przewodniczący Rady - ogłosił 5 min. przerwy do godz. 12.30. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Zgłoszono następujące składy osobowe stałych komisji Rady Miejskiej 

Białogardu: 
 
 a) Komisji Budżetu i Finansów, 

1. T. Szwed 
2. W. Czurko 
3. S. Purol 
4. B. Stanczewski 
5. Z. Jonko 
Przegłosowano w/w skład Komisji: za-21 (jednogłośnie). 

 

 b) Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska, 

1. K. Leś : za-13 
2. A. Siwek: za-14 
3. K. Sosnowski : za-15 
4. K. Drachal-Mostek : za-17 
5. E. Bury : za-17 
6. A. Milczarek : za-10, przeciw-12, wstrzymało się-0 
 W związku z większą ilością kandydatów głosowano nad poszczególnymi 

kandydatami. 
Przegłosowano w/w skład Komisji: za-21 (jednogłośnie). 
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 c) Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 

1. J. Harłacz 
2. M. Danowski 
3. K. Skoczyk 
4. G. Rudzik 
5. A. Milczarek 
Przegłosowano w/w skład Komisji: za-20 (jednogłośnie). 

 
Rada podjęła uchwałę Nr I/6/10. 

 
 
Ad 14 Ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Białogardu – druk H. 

Przedstawił: Przewodniczący Rady proponując łączne wynagrodzenie w kwocie 
11.726,00 zł, wyszczególniając poszczególne składniki wynagrodzenia: 
wynagrodzenie zasadnicze - 5.500,00 zł,  dodatek funkcyjny - 2.090,00 zł, 
dodatek za wieloletnią pracę - 1.100,00 zł, dodatek specjalny - 3.036,00. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Przewodniczący Rady – pytał czy Burmistrz zgadza się na takie wynagrodzenie? 
Burmistrz – odpowiedział, że będzie pracował za każdą kwotę jaka ustali Rada. 
E.Bury – pytała kto ustala wynagrodzenie i na podstawie czego? 
Przewodniczący Rady – stwierdził, że przedstawił projekt, który wnosi 

przewodniczący. Wynagrodzenie maksymalne wynosi 6.000,00 zł, dodatek 
funkcyjny - 2.090,00 zł, dodatek za wieloletnią pracę - 1.200,00 zł, dodatek 
specjalny - 3.236,00, co łącznie daje kwotę 12.526,00 zł. 

K.Sęk – pytał o minimum? 
Radca praca – wyjaśnił, że minimalna płaca zasadnicza wynosi 4.500 tys. zł. 
J.Harłacz – stwierdził, że wysoko doceniamy Burmistrza na samym początku. 

Mamy wiele pytań m.in. jakie zadania inwestycyjne czeka budżet w latach 
2011-2012, czy Burmistrz będzie chciał zatrudnić drugiego wiceburmistrza? 
Radny stwierdził, że Burmistrz nie powinien startować z tak wysokiego pułapu. 
Radny pytał jak Burmistrz zamierza wypracować większy dochód? Radny zgłosił 
wniosek formalny o zasadniczą 4.500,00 zł, dodatek specjalny 2.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski: 
1) wynagrodzenie zasadnicze - 4.500,00 zł: za-5, przeciw-14, wstrzymało się-0. 
2) dodatek specjalny - 2.000,00 zł: za-6, przeciw-15, wstrzymało się-0. 
Zgłoszone przez radnego J.Harłacza wnioski nie uzyskały większości głosów. 

Przegłosowano projekt uchwały: za–14, przeciw-5, wstrzymało się–2. 
Rada podjęła uchwałę Nr I/7/10. 

 
 

Ad 15  Sprawy organizacyjne Rady. 

Przewodniczący Rady – poinformował o pierwszych spotkaniach komisji Rady, 
które odbędą się 15 min. po sesji Rady. 

S.Domański – proponował ustalenie stałego dnia sesji tj. w środy. 
Przewodniczący Rady – proponował, aby stałym terminem sesji był piątek. 
K.Drachal-Mostek – proponowała środę. 
T.Szwed – poparł, aby to była środa. 
K.Leś – powiedział, że „Klub Niezależnych” także jest za środą. 
B.Stanczewski – również chciał, aby to była środa. 
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Ustalono, że dniem sesji będzie środa o godz. 9.00.  
 
Ad 16  Wnioski, informacje i oświadczenia. 

J.Harłacz – podziękował za oddanie głosów na Komitet Wyborczy Niezależnych, w 
tym na osobę Radnego i zapewnił, że będą stali na straży ładu i porządku. 
Poinformował, że w każdy dzień w godzinach 8.00-9.00 będzie pełnił dyżur. 

J.Kotlęga – pogratulował Radzie i Burmistrzowi wyboru oraz podziękował 
wszystkim mieszkańcom za wzięcie udziału w wyborach i dokonanie wyboru. 
Proponował zainicjowanie utworzenia ciała pomocnego do rozwiązywania 
spraw Miasta, składającego się z osób wybranych w wyborach 
demokratycznych, deklarując swoją pomoc. Kończąc Radny Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego przekazał życzenia świąteczne. 

Burmistrz – podziękował za deklarację Pana Jerzego Koclęgi. Ponadto Burmistrz 
poinformował, że 19 grudnia o godz. 14.00 na Placu Wolności odbędzie się 
spotkanie świąteczne „Mieszkańcy-mieszkańcom”, na które wszystkich 
zaprosił. 

Sekretarz – poinformowała o propozycji zrobienia zdjęć przez radnych. 

 

Ad 17 Zamknięcie Sesji.     

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 13.12 
wypowiedział formułę: „Zamykam  obrady I  Sesji Rady Miejskiej 
Białogardu”. 
 

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 
 

 

Przewodniczący Rady 

     Józef  Leszczyk 

 


